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STYREMØTEPROTOKOLL  

Dato: 20. januar 2025 
Sted: Klubbhuset 
Til stede: Svein Stølen, Svein Jacobsen, Sverre Alvik, Camilla Stridsklev, Frode Kamsvåg og 
daglig leder Emil Ahlbäck. 

1. Nytt fra friidrett- og orienteringsgruppene samt klubbhusstyret 

● Friidrett: Har hatt oppsving på medlemmer i høst og har nå en veldig stor allidrettsgruppe. 
Innføringen og overgangen til Spond Club har vært veldig positivt for å få oversikt over alle 
medlemmer og holde styr på innbetaling av treningsavgifter. Neste store som skjer er 
gjennomføring av Tyrvinglekene inne. 

● Orientering: Gjennomfører flere ukentlige treninger med godt oppmøte, samt Gate-O serie 
på vinterstid. Flere nye eliteløpere har meldt overgang til klubben gjennom vinteren. 

● Klubbhusstyret: Leid ut 1 parkeringsplass på dagtid siden sist. Er i dialog med flere 
potensielle nye leietakere for gymsal og møtelokale. Kostnaden for lekkasjen under 
klubbhuset som viste seg å ikke være en lekkasje likevel er blitt betalt av hovedstyret. Vi 
håper på å få igjen disse pengene i 2025. 

2. Økonomisk status 

Friidrett går langt bedre enn forventet i 2024, som følge av lavere treningsutgifter og større 
inntekter fra treningsavgifter i høst enn budsjettert. Orienteringsgruppa får litt større 
underskudd enn budsjett i 2024 grunnet litt større aktivitet enn planlagt. Hovedstyret får et 
resultat i 2024, litt bedre enn budsjett til tross for den ekstraordinære kostnaden knyttet til 
lekkasjen. I hovedsak skyldes dette større leieinntekter enn budsjettert. 

 

3. Betaling via godkjent medlemssystem i 2025 

NIF har besluttet at all betaling av medlemskontingent og treningsavgift må betales via 
godkjent medlemssystem krav fra NIF i 2025. Tyrving er rigget for dette kravet da vi bruker 
Spond Club.  

 

4.  Dato for årsmøte 

Årsmøtet i Tyrving er satt til 27. februar 2025 kl. 19:00. 


